
 
 
 
 
 
 
Besluitenlijst raadsvergadering Overbetuwe d.d. 28 september 2010 
 
 
Aanwezig: De dames J.J. van Brakel-Huijgen, J.F.M. Janssen-Huijs, C.G.H.M. Giesen, D.A. 

Kloosterman-van Kamperdijk, G.M. Penning de Vries, A.J. Versluis en E. Tuijnman 
(voorzitter) en de heren R.J. Bax, J. Beumer, M.J.M. van den Boogaart, L. Consoli, R. 
Eefting,  J.G.M. van der Heijden, J.R. Hoekstra, W.H. Hol, J.P.F. van Hulst, R. Kaya, M. 
Langeveld, R.H. Latour, P.C. de Leeuwerk, C.G.J. Verhart, H.W.G.M. Vreman, P.W. de 
Waard en A.J. van den Brink (griffier).  

 
Afwezig: De dames G.C. Koopmans-Jacobs en W.J. Seinhorst en de heren F. van Beers, E.A.W. 

Elbers, R. van Hoeven, J. Joon en B.A. Ross. 
Ook aanwezig:  De wethouders J.A.M.van Baal, R.W. Mooij, F.M.J. van Rooijen en F.H.G.M. Witjes.  
 
 
Nr. Onderwerp Besluit 

1. Opening. De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
Stemmingsnummer: nr.10, mevr. Giesen,   
 

2. Vragenuur. 
 

Zie bijlage 1. 

3. Vaststelling agenda. 
 

De agenda wordt conform voorstel vastgesteld. 

4. Spreekrecht publieke 
tribune. 
 

De heer Hoogveld spreekt in met betrekking tot agendapunt 7, 
het landschapsontwikkelingsplan.  
Hij heeft o.a. problemen met de invulling van het groen en de  
haag in de Uilenburgsestraat. De situering van boomkwekers 
dicht bij zijn bedrijf ervaart hij als lastig. 

5. Vaststelling besluitenlijst 
raadsvergadering van 7 
september 2010. 
 

De besluitenlijst wordt conform voorstel vastgesteld. 
 

6. Ingekomen stukken en 
mededelingen. 
 

Nadat wethouder Mooij de begroting 2011-2014 .officieel heeft 
aangeboden aan de raad wordt de lijst van ingekomen stukken 
voor kennisgeving aangenomen. 
 

7. Landschapsontwikkelings-
plan gemeente 
Overbetuwe. 
 

VVD steunt de visie die in dit plan wordt verwoord. De keus om 
de A50 niet te voorzien van begroeiing vinden zij een slechte 
zaak en daarom dienen zij een amendement in (bijlage 2).  
GBO is het met de mening van het VVD eens. Wel menen zij 
dat de zichtlocaties op bedrijfsterreinen langs de A50 niet 
compleet met groen afgeschermd mogen worden. 
CDA vindt dit ook een goed plan. Wanneer er voldoende 
budget beschikbaar gesteld zal worden zal de uitvoering ook 
mooi kunnen zijn. 
Zij zijn tegen het ingediende amendement omdat in dit plan al 
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voldoende rekening is gehouden met de komgronden. 
GL is blij met dit plan en het ingediende amendement. 
CU vindt dit ook een mooi plan en ziet de uitvoering hiervan in 
goede samenwerking met vertrouwen tegemoet. Zij zullen het 
amendement niet steunen, omdat volgens hun het college de 
inpassing van de A50 nog zal bekijken. 
D66 meent dat er voldoende geld beschikbaar gesteld moet 
worden voor de uitvoering van dit mooie plan. De hoge 
reclamemasten in het landschap vinden zij niet gewenst. Het 
amendement steunen zij niet, omdat beplanting van de A50 het 
open landschap verstoord en het onderzoek naar blootstelling 
van fijnstof niet duidelijk is. 
Wethouder Van Baal geeft aan dat de raad zelf 
verantwoordelijk is voor het beschikbaar stellen van budget 
voor de uitvoering van dit plan. 
Hij geeft aan dat het provinciaal beleid is om bijvoorbeeld er 
voor te zorgen dat de verlichting van de reclamemasten in het 
donker uit gaan. 
Vanwege de wens van een open landschap ontraadt hij het 
amendement. Ook is in het tracé voor de A50 groen 
opgenomen. Ook kan de gemeente op gronden van 
Rijkswaterstaat geen bomen planten en zal die grond dan 
aangekocht moeten worden. Hiervoor is echter geen budget 
beschikbaar.  
Wat hem betreft is het onderzoek naar blootstelling van fijnstof 
niet duidelijk. 
De voorzitter brengt achtereenvolgend het amendement en het 
voorstel van het college in stemming, waarvan de uitslagen 
luiden: 
Amendement: 
voor: de dames Janssen-Huijs, Giesen en de heren Beumer, 
Van den Boogaart, Van Hulst, Langeveld, Verhart, Vreman en 
De Waard; 
tegen: de dames Van Brakel-Huijgen, Kloosterman-van 
Kamperdijk, Penning de Vries en Versluis en de heren Bax, 
Consoli, Eefting,  Van der Heijden, Hoekstra, Hol, Kaya, Latour 
en De Leeuwerk; 
zodat dit amendement met 9 stemmen voor en 13 stemmen 
tegen is verworden. 
Collegevoorstel: 
De raad besluit unaniem akkoord te gaan met dit voorstel. 
   

8. Hamerstukken: 
A. Vaststellen richtlijnen 

voor het 
mileueffectrapport 
(MER) Kruisstraat 5, 
Herveld. 

B.  Bestemmingsplan 
Elst, Rivierpolder en 
Beeldkwaliteitsplan 
Boerderij Westeraam. 

C. Beeldkwaliteitsplan 
Elst, bedrijfskavel 
Aamsestraat – 
Waterschapslaan. 

De raad besluit conform de voorstellen van burgemeester en 
wethouders. 
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D. Wet Kinderopvang 
jaarverslag 2009 

E. Verordening 
Cliëntenparticipatie 
WMO gemeente 
Overbetuwe 2010 

F. Verordening 
gemeentelijke 
basisregistratie 
personen gemeente 
Overbetuwe 2010 

G. Najaarsnota 2010. 
H. Actieprogramma 

Integriteit. 
I. Wijzigingsverordening 

Lex Silencio Positivo 
gemeente Overbetuwe 
2010. 

 

9. Ter kennisname stuk: 

A. Kwaliteitshandvest 
gemeente 
Overbetuwe. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

10. Administratieve- en 
begrotingswijzigingen 
2010. 
 

De raad besluit conform het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 

11. Sluiting. 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.38 uur. 

 
Aldus vastgesteld ter openbare vergadering van 26 oktober 2010. 
 
 
DE RAAD VOORNOEMD 
 
 
De griffier,     De voorzitter, 
 
 
 
 
Drs. A.J. van den Brink    E. Tuijnman. 
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Bijlage 1: 
 

Vragenuur 28 september 2010 
 
Nr Vraag nr. Afzend

er 
Ingediend Onderwerp Port.houder 

Primaat afd. 
Beknopt antwoord 

1. V-10-
12 

GBO M.v.d.Boo-
gaart  

Veiligheid 
Westeraam 

F.v.Rooijen Hij deelt mee dat het bestemmingsplan 
Westeraam is vastgesteld inclusief 
verkeersplan. Dit blijkt een goed plan te zijn, 
dat soms iets veranderd moet worden.  
Hiervoor wordt regelmatig overleg gepleegd 
tussen GEM en de diverse 
hulpverleningsinstanties.  Het GEM is 
verantwoordelijk voor de veiligheid in 
Westeraam. 
Hij merkt tenslotte op dat de brandweer nog 
geen klachten heeft doorgegeven over de 
veiligheid in Westeraam. 
  

 
 
 
 
 
 
 

Bijlage 2: 
Amendement 

 
Registratienummer: CONCEPT 
 
 
Agendapunt : 7, Landschapsontwikkelingsplan gemeente Overbetuwe 
Datum  : 28 September 2010  
 
De fractie van: VVD Overbetuwe en GroenLinks Overbetuwe 
 
Overwegende dat: 
 
Het Landschapsontwikkelingsplan een visie geeft op de ontwikkeling van natuur en landschap in 
het buitengebied van Overbetuwe. De A50 sterk inbreekt op het landschap en ook op het gebied 
van milieu een grote impact heeft op het gebied. De A50 in het LOP wordt erkent als een 
knelpunt in de open kommen. Dat beplanting langs de A50 de inbreuk die de A50 op het 
landschap heeft beperkt en de milieueffecten vermindert. Dat de openheid van de kommen 
reeds door meerdere elementen wordt verstoord. Dat een keuze beplanting met een beperkte 
hoogte waarborgt dat de openheid van het gebied niet verder wordt bedreigt. Dat ondanks deze 
feiten er in de reactie op meerdere inspraakreactie niet voor is gekozen om de A50 te voorzien 
van beplanting.  
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Stelt voor om in het raadsvoorstel:   
 
toe te voegen na punt 2 van het besluit (het landschapsontwikkelingsplan gemeente 
Overbetuwe vast te stellen), de tekst:  

• En in afwijking van de huidige beschrijving in de visie wordt opgenomen een zodanige 
beplanting van de A50 dat het zicht op de A50 in hoofdzaak wordt ontnomen en het verre 
uitzicht zo min mogelijk wordt belemmerd.  

 
Toelichting: 
 
Om gebruik te maken van een groenvoorziening als afscheiding voor de A50 kunnen de 
volgende argumenten opgevoerd worden: 

• De uitstoot van fijnstof is één van de belangrijkste milieuaspecten van een snelweg. 
Rijkswaterstaat heeft een succesvolle proef gedaan de afgelopen jaren waarin bleek dat 
bomen en/of groen de blootstelling aan fijnstof in de omgeving van de snelweg verminderen.  

• In het LOP wordt erkent dat door meerdere elementen de openheid van de kommen 
aantasten en dat derhalve van echte open kommen geen sprake is. Door beperking van de 
hoogte van de beplanting worden gewenste verbeteringen bereikt, zonder dat het vergezicht 
op bijvoorbeeld de Wageningseberg wordt weggenomen.   

• Het zicht op lintbeplanting vanuit landschappelijk oogpunt geniet de voorkeur boven het zicht 
op een snelweg; 

• Bewoners van het gebied maken geen onderdeel uit van de Klankbordgroep van het LOP. 
Door en namens meerdere bewoners is om uiteenlopende redenen om beplanting van de 
A50 verzocht. 

 
 
Ondertekening en naam: 
 
Peter de Waard, VVD Overbetuwe 
 
Mickel Langeveld, GroenLinks Overbetuwe 
 
Michaël van den Boogaart, Gemeentebelangen Overbetuwe 
 


